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Sähköautojen lataus 

 Valtuustokysymys: 

 Sähköautoilu ja sen myötä autojen lataustarve kasvaa. Miten Raahen 
kaupunki on huomioinut työntekijöittensä työpäivän aikaiset 
lataustarpeet? Kuinka paljon kaupungin työntekijöille on järjestetty 
latausmahdollisuuksia? Salliiko Raahen kaupunki työntekijöittensä 
autojen lataamisen lämmitystolpista ja kuinka tästä aiheutuneet 
kustannukset peritään kaupungille? 
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